
ZAKAJ TAKO?

Ne znamo parkirati?
Fotografije, ki smo jih posneli na ulicah okrog

zdravstvenega doma na Viču, povedo več, kot
zmore zabeležiti pisalni stroj. Prva in osnovna
lastnost večine naših prebivalcev - voznikov - je
postala: »Pomembno je, da imam jaz prostor za
parkiranje in, da bom storil čim manj korakov do
cilja.« Pravilnost ravnanja, upoštevanje zakon-
skih določil, razmerje do drugih voznikov in peš-
cev je izbrisano iz vozniške in človeške etike.

Utice in pločniki ob zdravstvenem dontu in
njihova (pre)zasedenost z avtomobUi

So tokrat res prav vsega krivi vozniki? Promet-
ni znaki o prepovedi ustavljanja in parkiranja so
jasni. Žal jim manjka oznaka, kje je uradno par-
kirišče zdravstvenega doma in kako je mogoče
pripeljati tja motorno vozilo. Nekateri naši občani
so na to prometno in parkirno neprijetnost že
opozarjali ustrezne organe in službe. Brez uspe-
ha! Ko smo se pozanimali na komiteju za promet
in zveze mestne skupščine, kaj bi bilo potrebno
storiti, so nam svetovali, naj zdravstveni dotn sam
priskrbi primerne znake in jih namesti. Tako bo
najhitreje odpravljena ta prometna neugodnost.
Njihovemu nasvetu radi verjamemo in upamo, da
mu bodo delavci zdravstvenega doma tudi sledili.
Njim pa še vozniki.

S. J.

P. S. 15. septembra smo poiskali najbolj sveže
informacije o tej drobni, a očitno hudo zapleteni
problematiki. Administrativno zapleteni, da se
bomo razumeli.

Lahkose zgodi, da bo 7. 12. minilo letodni, ko
je Zdravstveni dom Ljubljana TOZD Vič izdal
naročilnico za nakup tega znaka. Še prej je poi-
skal najrazličnejša soglasja, pa menda manjka
odločba komiteja za promet in zveze mestne
skupščine, da dovoljujejo postaviti ta znak. Tako
trdijo v TOZD Javna razsvetljava, kjer skušajo
rešiti to zančico tudi delavci komunalrre skupnosti
naše občine. Ti zatrjujejo, da denar sploh ni pro-
blem. Torej se zapleta pri odločbi. Žal nasprotu-
joča si podatka iz istega komiteja. Neposredni, da
znak lahko postavi zdravstveni dom, posredni, da
brez odločbe ne bo šlo in, da zdravstveni dom ne
more sam kupiti znaka. In pravi: Javna razsvetlja-
va mora resnično dobiti odločbo o postavitvi zna-
ka. Odločbo pa komite izda najkasneje v 14 dneh.
Upamo, da bomo lahko kmalu poročali o rešitvi
te enostavne, prometne, a hudo odgovorne var-
stvene zančice.


